



Budget Ballot 預算選票 (1)

(Please Return This Ballot 請返回這張選票)

Operational Budget Ballot (Please Select One)

運作和宣教支持預算選票 (請選一項)

_____ **YES, I APPROVE** the 2023 Budget presented by the Executive Board
我贊成執委會所提出的 2023 年運作和宣教支持預算案

_____ **NO, I DO NOT APPROVE** the 2023 Budget presented by the Executive Board
我不贊成執委會所提出的 2023 年運作和宣教支持預算案

Contingent Budget Ballot (Please Select One)

儲備金預算選票 (請選一項)

_____ **YES, I APPROVE** the 2023 Contingent Reserve Budget
我贊成執委會所提出的 2023 年儲備金預算案

_____ **NO, I DO NOT** the 2023 Contingent Reserve Budget
我不贊成執委會所提出的 2023 年儲備金預算案

(Please Return This Ballot 請返回這張選票)



Voting Ballot 選票 (2)

(Please Return This Ballot 請返回這張選票)

1. You may vote for the trustee candidate and/or deacon candidates in any of the three ministries: English, Mandarin, or Cantonese Ministries. To learn more about the candidates, please visit www.cccto.org/ga2022.
您可以在以下選票中為執事和託事候選人投票。如要進一步認識候選人，請瀏覽網站 www.cccto.org/ga2022。
2. As you vote, mark your selection by placing a “✓” in either “For” or “Against”, but not both. If no box is checked, it will be considered as “Abstained”.
當您選舉的時候，請在選項後面打✓，“同意”或“不同意”，只選一項，空白算作棄權。

Deacon Election 執事選舉

English Ministry 英文事工	
Steve Quon	For/同意___ Against/不同意___
Bobby Thompson	For/同意___ Against/不同意___
Marilou Cheung (Incumbent 現任)	For/同意___ Against/不同意___
Angela Woo (Incumbent 現任)	For/同意___ Against/不同意___
Mandarin Ministry 國語事工	
Andy Zhou 周恩明	For/同意___ Against/不同意___
Tom Fang 方彤 (Incumbent 現任)	For/同意___ Against/不同意___
Qi Huang 黃琦 (Incumbent 現任)	For/同意___ Against/不同意___
Zhexiong Tang 唐哲雄 (Incumbent 現任)	For/同意___ Against/不同意___

Trustee Election 託事

David Fang 方智武	For/同意___ Against/不同意___
Mitch Hsu (Incumbent 現任)	For/同意___ Against/不同意___